

## **Questions and Answers**

### **Question 12:**

Following the questions and answers (1 through 11) regarding the proof of certifications of certifications: Would a printed copy of the online Certificate of Authorization (C of A) or License Holder Profile be acceptable as proof of certification if it shows the person is good standing with the organization?

### **Answer 12:**

Yes.

### **Question 13:**

A question regarding Amendment #4 to the RFSO 01-13-6004. Is the certification (FCP for Employment Equity Certification) to be included in proposals submitted before the deadline of February 13<sup>th</sup>, 2014? Or does this certification need to be submitted prior to a Standing Offer agreement between a bidder and DIAND?

### **Answer 13:**

The completed form can be submitted prior to Standing Offer award. It is not required at bid closing.

## **Questions et Réponses**

### **Question 12:**

Suite aux questions et réponses (de 1 à 11) concernant la preuve des attestations : Est-ce qu'une copie imprimée du certificat d'autorisation ou du profil de détenteur de permis en ligne constitue la preuve d'attestation acceptable si elle indique que la personne est en règle avec l'organisation?

### **Réponse 12:**

Oui.

### **Question 13:**

Une question concernant la modification n° 4 à la DOC 01-13-6004 : Est-ce que l'attestation (Programme de contrats fédéraux pour l'équité en matière d'emploi) doit être incluse dans les propositions soumises avant la date limite du 13 février 2014? Est-ce que l'attestation doit plutôt être soumise avant la conclusion d'un accord d'offre à commandes entre un soumissionnaire et AADNC?

### **Réponse 13:**

Le formulaire dûment rempli peut être soumis avant l'attribution de l'offre à commandes. Il n'est pas exigé à la clôture des soumissions.